

# 公告

## 前西區裁判法院大樓二樓社區設施停止開放

本處會於 2026 年 7 月交還前西區裁判法院大樓二樓單位予政府產業署作其他用途。因此，該場地的社區設施，包括會議室及多用途活動室，會於 2026 年 7 月起停止開放。

2. 本處將於 2026 年 4 月 1 日起，停止受理地區團體及市民租用 2026 年 7 月或之後日期的場地申請。地區團體或市民仍可租用本處轄下其他社區會堂／社區中心場地以舉辦會議或活動，包括西營盤社區綜合大樓、堅尼地城社區綜合大樓及西區社區中心。
3. 如有任何查詢，請致電 2852 3497 與本處職員聯絡。



中西區民政事務處

2026 年 3 月 26 日

## Notice

### **Closure of Community Facilities on 2/F of the Former Western Magistracy Building**

This office will return the unit on the second floor of the Former Western Magistracy Building to the Government Property Agency in July 2026 for alternative use. As a result, the community facilities at the venue, including the conference room and the multi-purpose function room, will be closed from July 2026 onwards.

2. **With effect from 1 April 2026, this office will no longer accept booking applications from local organisations and members of the public for the venue for July 2026 or any period thereafter.** Local organisations and members of the public may book other Community Halls / Community Centres managed by this office, including Sai Ying Pun Community Complex, Kennedy Town Community Complex and Western District Community Centre, for holding meetings or activities.
3. Should there be any enquiries, please contact our staff at 2852 3497.



Central and Western District Office

26 March 2026